
حق مالکانه اعضای صندوق ذخیره
فرهنگیان را به تاخیر نیندازید

مطالبه از منتخبین صندوق ذخیره فرهنگیان

تشکل های فرهنگی و مطالبه گران صندوق ذخیره فرهنگیان در نامه ای
سرگشاده خطاب به سه منتخب عضو هیات امنا با بیان نگرانی های خود
از اوضاع صندوق بر مطالبات خود تاکید کردند. امضا کنندگان این
نامه با خطاب قرار دادن خانم نظرپور و آقایان سالاری و مسعودی که
سه نفر منتخب از میان 83 منتخب استانی می باشند از آنها خواسته
اند تا جدی تر پیگیر مطالبات اعضای صندوق بویژه در زمینه حق
مالکانه شوند. حدود 4 سال است که تشکل های معلمی و تعدادی از
مطالبه گران عضو صندوق بطور جدی پیگیر مطالبات خود بویژه در
ــزاری ــنامه 1400،برگ ــندوق،اجرای اساس ــودن ص ــی ب ــه خصوص زمین
انتخابات،بورسی شدن و احقاق حق مالکانه هستند و در این نامه نیز

تاکیدی برهمین مطالبات دارند.متن نامه به این شرح است.

به نام خدا

نامه سرگشاده به سه منتخب اعضای صندوق ذخیره فرهنگیان در باره
سرعت بخشیدن به تخصیص حقوق مالکانه اعضا صندوق ذخیره فرهنگیان.

همکاران محترم ِ منتخب کشوری، نمایند گان معلمان در هئیت امنا
صندوق ذخیره فرهنگیان ، بانو نظر پور و جناب آقایان دکتر سالاری ،

مسعودی سلام و عرض ارادت
احتراما ضمن قدر دانی بابت دفاع شما سه منتخب گرامی از منافع
اعضا ، بابت تمام تلاش هایی که تاکنون جهت احقاق حقوق تضییع شده

فرهنگیان عضو ایفاد نموده اید از شما بزرگوران سپاسگزاریم .

از نظر کنشگران مدنی ، کاستی هایی در خدمات ارزشمند شما سه منتخب
، به اعضا وجود دارد که ناشی از نبود آیین نامه و عدم ساختار

ارتباط دو سویه بین منتخبین و اعضا می باشد .
جهت رفع دغدغه های عاجل ِ اعضا ، به شما سه مننتخب اعلام می داریم

:

۱. اجرای هرچه سریع تر ِ طرح ارزش مالکانه که با مطالبه ی شما
عزیزان و پیگیری مطالبه گرانه ی منتخبین و سایر فعالین مطالبه گر
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فرهنگیان و زحمات مدبرانه ی مدیرعامل محترم صندوق ، جناب آقای
دکتر نجف پور کردی و سایر اعضای هیات مدیره در 31 اردیبهشت

رونمایی گردید ، قابل تقدیر است .

۲. بدلیل عدم اطلاع مشاوران ریاست محترم هیئت امنا از حساسیت
اعضای محترم صندوق ذخیره فرهنگیان به اجرای سریع تخصیص حقوق

مالکانه ، ایشان توقف و تاخیر 6 ماهه را مطرح نمودند .

متاسفانه توقف شش ماهه که به نیت افزایش درصد تخصیص حقوق مالکانه
مطرح شد ، عملا روند اجرائی مطالبه ۱۲ ساله اعضا را متوقف نمود و

مانع ِ تخریب دیوار بی اعتمادی بین اعضا و مسئولین صندوق شد.

به نظر ما ، وظیفه شما نمایندگان فرهنگیان عضو است که مشاوران ِ
ریاست محترم هیات امنا را به حساسیت های جامعه فرهنگیان عضو ِ

صندوق ، آگاه نمائید که در این زمینه موفق نبوده اید .

۳. کنشگران مدنی از افزایش میزان ِ تخصیص حقوق مالکانه استقبال
می کنند .

اعضا به توقف شش ماهه برای افزایش ِ تخصیص حقوق مالکانه حساس می
باشند .

امضاء کنندگان :
صفر اسلامی دبیر کل ِانجمن اسلامی معلمان

طاهره نقی ئی دبیر کل ِ سازمان معلمان ایران

فرج کمیجانی دبیر کل ِ مجمع فرهنگیان ایران اسلامی

اسدالله حیرانی فعال صنفی مستقل

کار گروه مرکب امید آفرینان صندوق ذخیره فرهنگیان


